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Directoraat Generaal 

Landelijk Gebied en Stikstof 

 

Auteur 

 

  

 

 
TER BESLISSING 

Datum 

23 juni 2023 

Kenmerk 

DGLGS / 33071776 

 

 

Kopie aan 

 

 

Bijlage(n) 

1 

 

 

 
 

Parafenroute 

 

  

Aanleiding 
Op 14 juni jl. heeft het lid Kops (PVV) schriftelijke vragen gesteld over “de 

stoppersregeling voor de aanpak van piekbelasters.’’ 

 

Geadviseerd besluit MNenS 
U kunt akkoord gaan met de beantwoording van de schriftelijke vragen en de 

bijgevoegde aanbiedingsbrief ondertekenen. 

 

Geadviseerd besluit MLNV  
U kunt akkoord gaan met de beantwoording van de schriftelijke vragen. U hoeft 

niet mede te ondertekenen.  

 

Kernpunten 
• De vragen zien op verschillende aspecten van de aanpak piekbelasting. De 

uitvoering daarvan is, zoals u bekend, op 12 juni jl. van start gegaan. Op 

die datum heeft u ook een Kamerbrief over dit onderwerp gestuurd. 

• Onderwerpen die aan bod komen, zijn de keuze voor het aantal van 3000 

piekbelasters, het niet werken met een lijst van piekbelasters, de 

gespreide opening van de verschillende regelingen onder de aanpak en 

verschillende financiële aspecten van de regelingen. In de beantwoording 

wordt uitgelegd hoe tot de drempelwaarde voor piekbelasting is gekomen. 

• Tevens worden de problemen en zorgen die ondernemers hebben bij (het 

gebruiken van) AERIUS Check, zoals moeite met het juist invullen van de 

tool en vragen over de anonimiteit ervan aan de orde gesteld. In de 

beantwoording wordt uitgelegd dat het gebruik van AERIUS Check volledig 
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Directoraat Generaal 

Landelijk Gebied en Stikstof 

 

 
Kenmerk 

DGLGS / 33071776 anoniem is en welke ondersteuning er geboden wordt aan ondernemers 

met vragen. 

 
 




